
Od Nigela Walterse, presidenta IMAGO, ohledně účasti AČK na ICSC2011

Milý Martine,

nejdřív bych Ti rád vyjádřil vděk za Tvůj cenný přínos celosvětové konferenci 
ASC. Bylo mi potěšením se s Tebou setkat.
Dobrovolná práce na pozici ředitele Imago bývá občas frustrující, ale tady v Los 
Angeles jsem cítil vzájemnou sounáležitost, která mi dala pocítit, že to za to 
stojí, a to i díky Tobě, který jsi tak dobře reprezentoval Českou republiku. 
Zjištění, že máme  podporu od tolika mladých zástupců, bylo velkým povzbuzením. 
Většina členů ASC jako Vilmos a Fred Goodich  si už delší dobu uvědomují, že 
celosvětová organizace zaznamenala během posledních let  velký růst a jméno té 
organizace je právě Imago. Nejsem si jistý, zda je to i názor Michaela Goie, 
protože se občas zdálo, že se domnívá, že je třeba vytvořit novou celosvětovou 
organizaci. Dosud totiž Imago vůbec nezmínil. Tato konference byla průlomová 
nejen pro Imago, ale i pro ASC, která přinejmenším cítila nutnost ji svolat.

Byl bych ti vděčný, kdybys mi mohl podrobně popsat své nápady ke vzájemné 
komunikaci mezi kameramany, abych je mohl představit na výboru Imaga. Nemáme 
sice moc peněz, ale pokud budou potřeba nějaké finanční prostředky a výbor 
usoudí, že to za to stojí, myslím, že Tvé nápady, jak provést zlepšení, která na 
konferenci zazněla, se podaří zrealizovat. Já pevně doufám, že je Imago podpoří.

Těším se na zprávu od Tebe a snad i na osobní setkání v Ostravě.

S pozdravem,

Nigel


